
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vechec dňa 22.02.2019 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – 5, neprítomní - Juraj Tancoš a Viliam Kalman  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Určenie overovateľov zápisnice.  
3. Kontrola prijatých uznesení 06-15/2019 zo dňa 12.01.2019. 
4. Voľba členov školskej rady pri MŠ a ZŠ vo Vechci. 
5. Zapojenie sa do projektov – Miestne občianske poriadkové služby Vechec. 
6. Zapojenie sa do projektu – Rozšírenie kamerového systému obce Vechec. 
7. Zapojenie sa do výzvy – Podpora rozvoja športu na rok 2019 v podprogramoch 1.2 

– výstavba detských ihrísk, 1.3 – údržba ihrísk a štadiónov a inej športovej 
infraštruktúry. 

8. Voľba komisie na otváranie obálok k voľbe obecného kontrolóra. 
9. Voľba volebnej komisie pre výberové konanie na pozíciu obecného kontrolóra. 
10. Výberové konanie na obecného kontrolóra. 
11. Informatívna správa o činnosti OcÚ. 
12. Rôzne. 
13. Uznesenie. 
14. Záver. 

 
K bodu č.1 – Otvorenie 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ladislav Tóth, ktorý prítomných privítal a oboznámil 

s programom zasadnutia, ktorí bol rozšírený o 5 bodov – viď príloha.  

Hlasovanie: Za: 5   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

K bodu č.2 – Určenie overovateľov uznesenia 

Starosta obce určil overovateľov uznesení – Jozef Fako a Zdenek Tancoš,  ktorí svojim 

podpisom overili prijaté uznesenie.    

K bodu č.3– Kontrola prijatých uznesení 06-15/2019 zo dňa 12.01.2019 

Návrh:   Starosta obce predniesol plnenie predchádzajúcich uznesení zo dňa 12.01.2019, kde 

v krátkosti o tom podal informácie. 

Hlasovanie: Za: 5   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

 

 

 



K bodu č.4 - Voľba členov školskej rady pri MŠ a ZŠ vo Vechci 
 
Návrh: OZ vo Vechci zvolilo za člena do školskej rady v MŠ Vechec zástupcu s poslancov OZ 

pána Viliama Kalmana, ktorý túto funkciu vykonával aj v predchádzajúcom období. Za člena 

do školskej rady pri ZŠ Vechec bol zvolený pán Jozef Fako. Obaja túto funkciu prijali. 

Hlasovanie: Za: 5   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 
K bodu č.5 –  Zapojenie sa do projektov – Miestne občianske poriadkové služby Vechec 
 
Návrh: OZ vo Vechci prejednalo a schválilo predloženie žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok pre SO s názvom „MOPS Vechec“, ktorý je  v súlade s platným programom rozvoja 
našej obce. Povinné spolufinancovanie je 5% z celkových oprávnených výdavkov.  
 
Hlasovanie: Za: 5   Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 
K bodu č.6 –Zapojenie sa do projektu – Rozšírenie kamerového systému obce Vechec 
 
Návrh: OZ vo Vechci prejednalo a schválilo predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie 
„Rozšírenie kamerového systému  Obce Vechec“. Spolufinancovanie je najmenej 20% 
z celkového rozpočtu projektu.  
Hlasovanie: Za:5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 
 
K bodu č.7 –Zapojenie sa do výzvy – Podpora rozvoja športu na rok 2019 v podprogramoch 
1.2 – výstavba detských ihrísk, 1.3 – údržba ihrísk a štadiónov a inej športovej infraštruktúry 
 
Návrh: OZ vo Vechci prejednalo a schválilo zapojenie sa obce do výzvy „ Podpora rozvoja športu 
na rok 2019“. Ide o tieto projekty – „Výstavba detského ihriska v obci“ a „ Rekonštrukcia 
multifunkčného ihriska v obci Vechec“. Obidve žiadosti sú z Úradu vlády SR.  Obec veľmi rada 
podporí takého projekty, ktoré budú slúžiť pre občanov našej obce a prispejú k podpore športu.   
Hlasovanie: Za:5   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
 
K bodu č.8 –Voľba komisie na otváranie obálok k voľbe obecného kontrolóra 
 
Návrh: OZ vo Vechcina tomto zasadnutí OZ zvolilo komisiu na otváranie obálok k voľbe nového 
obecného kontrolóra v zložení– Ladislav Tóth, Ing. Miroslav Bača, Mária Matisová, Peter 
Murin. 
Hlasovanie: Za: 5   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
 
K bodu č.9 – Voľba volebnej komisie pre výberové konanie na pozíciu obecného kontrolóra 
 
Návrh: OZ vo Vechci v tomto bode programu zvolilo komisiu pre výberové konanie na 
obecného kontrolóra v tomto zložení: Ing. Miroslav Bača, Mária Matisová, Peter Murin. 
Hlasovanie: Za: 5   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
 
 
 



K bodu č.10 - Výberové konanie na obecného kontrolóra 
 
Návrh: OZ na svojom riadnom zasadnutí vykonalo výberové konanie na funkciu obecného 
kontrolóra. Komisia v hore uvedenom zložení oboznámila poslancov o priebehu výberového 
konania. Dňa 23.01.2019 bolo vyhlásené výberové konanie. Prihlášku s požadovanými 
prílohami bolo potrebné zaslať na OcÚ v termíne do 15.2.2019. Do výberového konania sa 
prihlásili 3 uchádzači – Mgr. Vladimír Jenčko, Ing. Mária Hubcejová, Ing. Anna Liberková. Všetci 
splnili požiadavky výberového konania a boli zaradení do voľby kontrolóra. Za obecného 
kontrolóra bol zvolený Mgr. Vladimír Jenčko.   
Hlasovanie: Za: 5   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
 
K bodu č.11 - Informatívna správa o činnosti OcÚ 
 
O tomto bode programu podal informácie pán Peter Murin. Oboznámil poslancov s následnými 
činnosťami OcÚ a to následovne: 

• prevedené práce na rekonštrukcii šatne v ZŠ 

• nákup a výmena nových dosák na stoloch v sále OcÚ 

• výmena svietidiel v sále OcÚ za úspornejšie 

• výmena svietidiel v kanceláriach OcÚ 

• prevedené práce na čistení kanálov a potoka 

• prevedené práce na zimnej údržbe na obecných komunikáciach a verejných 
priestranstvách 

• dezinsekcia, deratizácia a dezinfekcia priestorov a obecných objektov 

• oprava studne v rómskej osade 

• úprava terénu v rómskej osade 

• na aktivačných prácach celkovo je zamestnaných cca 60 zamestnancov.   
 
K bodu č.12 - Rôzne 
 
V bode rôzne starosta obce informoval o týchto nasledovných činnostiach a oblastiach, ktoré 
sú riešene priebežne a ktoré bude potrebné v budúcnosti riešiť: 

• oboznámil poslancov so Smernicou č. 01.2019 upravujúcou záväzné postupy  pri  
uplatňovaní zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní 

• verejné obstarávanie  na dodávateľa diela – ,,Obecný úrad Vechec – stavebné úpravy 
a udržiavacie práce interiéru“ na základe zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 
07.03.2017 a zo dňa 27.02.2018  podľa projektu prejednávaného na zasadnutí OZ dňa 
27.11.2018  

• sprevádzkovanie komunitného centra 

• potrebné je uskutočniť kolaudáciu stavby hygienického centra 

• zatekanie striech v nájomných bytoch 

• informácia o platových pomeroch nových zamestnancov obce – Ing. Miroslava Baču 
a Petra Murína 

• Ing. Miroslav Bača informoval poslancov o potrebách vyhotovenia nového 
pracovného, organizačného poriadku a iných smerníc a predpisov obce 

• Ing. Miroslav Bača ďalej informoval o vysporiadaní pozemkov v rómskej osade v rámci 
projektu z Úradu vlády SR a ďalšie predaje obecných pozemkov pre žiadateľov v rámci 
celej obce 



• bola riešená otázka žiadosti pána Miroslava Pohlodku o finančný príspevok na 
zakúpenie unimobunky 

• pani Miriam Hričáková  podala žiadosť o odkúpeniu obecného pozemku z dôvodu 
výstavby rodinného domu  

• obyvatelia obce podali žiadosť na odchyt psov 

• žiaden z poslancov nemal pripomienky ani ďalšie návrhy k prejednávaným bodom 
 
 
K bodu č.13 – Uznesenie 
 
Zapisovateľka obecného zastupiteľstva Mária Matisová prečítala návrh uznesenia, ktorý bol 

jednohlasne schválený. 

K bodu č.14 – Záver  

Zasadnutie ukončil starosta obce Ladislav Tóth, ktorý poďakoval prítomným za ich aktívnu 

účasť na zasadnutí OZ Vechec a následne zasadnutie ukončil. 

  

Zapísal: Mária Matisová 

Vo Vechci, dňa: 22.02.2019       Ladislav Tóth 

starosta obce 

 


